
Zápis z jednání školské rady konaného dne 2. 10. 2018 

Přítomni: 

Za rodiče: Marie Černá 

Mgr. Renata Němcová 

  Mgr. Roman Staněk 

Za zřizovatele: MUDr. Zuzana Kofferová 

  Bc. Hana Šimková 

Za pedagogy: Šárka Gebriánová 

  Mgr. Lucie Marhoulová 

Mgr. Anna Polednová 

Host:  Mgr. Libor Rygál, ředitel školy 

 

Omluvena: Lenka Tarabová 

 

Program 

1. Projednání připomínek k výroční zprávě školy. 

 

2. Aktuální informace o škole od ředitele školy: 

- základní škola má 682 žáků; 600 žáků se účastní zájmových kroužků; 

- kapacita školní kuchyně (počet obědů) prozatím dostačuje, nestačí okamžitá kapacita školní 

jídelny (150 míst) – řeší se změnami organizace výuky v době vydávání obědů; 

- dne 2. 10. 2018 proběhla kolaudace přístavby školy, zprovozněna bude 22. 10. 2018; 

- po celé škole jsou již rozvedeny kabely pro přenos internetu, což umožňuje přejít na 

elektronizaci školy (elektronická ŽK, třídní knihy); 

- škola přechází na nový software – Bakaláři; 

- dosud není dořešeno zvýšení kapacity parkování v blízkosti školy. 

 

 

3. Schválení výroční zprávy školy za rok 2017/2018: 

- výroční zpráva byla schválena všemi přítomnými členy školské rady bez připomínek. 

 

 

Zapsal: Mgr. Roman Staněk 

 


